
Jätän eriävän mielipiteeni kaupunginhallituksen kokouksessa 15.8. pykälän 127 asiassa – Valtuustoaloite 
paremmasta kouluruuasta - äänestyksen jälkeen tehtyyn päätökseen.  
  
Asia on jo aiheena sen luonteinen, ettei ole asiallista kaupunginhallituksen taholta puuttua ja määrätä. 
Kasvisruokapäivä on vakiintunut tapa muissakin kunnissa, ei pelkästään Heinolassa. Kasvisruokien 
lisääminen kouluruokailuun perustuu valtion ravitsemusneuvottelukunnan (VRN) suosituksiin mm. 
kouluruokasuositukseen sekä lukuisiin ympäristö- ja kestävän kehityksen ohjelmiin, joita Suomen 
hallituksessa on kirjattu tavoitteeksi. 
 
Pidän ehdottoman tärkeänä, että poliittisessa päätöksenteossa ymmärrämme roolimme. Poliittisten 
päättäjien ei tule puuttua asioihin, jotka edellyttävät ammattitaitoa ja esimerkiksi valtakunnallisten 
ohjeistusten sisältöjen ja perusteluiden tuntemusta. 
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